
 
 

 
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA JUNTA D’ESCOLA DE L’ETSEIB DEL 4 D’ABRIL DEL 2013 

 
S’inicia la reunió amb els assistents esmentats al final de l’Acta i amb l’Ordre del dia 
següent: 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les Actes de les reunions anteriors, del 16-7-12 i del 13-11-12. 
2. Informe del director. 
3. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la Normativa Acadèmica (Graus, Màsters i 

Titulacions de 1r i 2n cicle). 
4. Aprovació, si s’escau, d’un acord sobre la reparació dels sostres de l’Escola. 
5. Presentació del nou Reglament de l’ETSEIB 
6. Suspensió de tota activitat d’avaluació acadèmica el 17-4-13, amb motiu de la 

convocatòria de Vaga. 
7. Aprovació, si s’escau, del manifest al rebuig dels acomiadaments a la UPC 
8. Aprovació, si s’escau, de la petició de dimissió del rector de la UPC 
9. Altres temes 
10.Torn obert d’intervencions. 
11.Lectura del comunicat d’acords. 
 
El director demana a la Junta d’Escola autorització perquè 5 membres del PAS de l’Escola 
puguin assistir, com oients, a la reunió. La Junta ho aprova. 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les Actes de les reunions anteriors, del 16-7-12 i del 

13-11-12. 

S’aproven , per consens, les Actes de les reunions del 16 de juliol i del 13 de novembre del 
2012. 
 
2. Informe del director. 

Vida Acadèmica: 
19-7-12 Acte de donació de material del fons històric de DELPHI 
25-7-12 Acte de presentació del cotxe CAT05e de l’equip de Fórmula Student de 

l’Escola 
4-10-12 VII International Conference on Energy Innovation “Smart Grid Technology”, 

organitzada pel CITCEA i la Càtedra ENDESA 
4-10-12 Acte d’inauguració del Màster en Enginyeria d’Automoció 
8-10-12 Acte d’inauguració del curs del Màster en Enginyeria Nuclear 
11-10-12 Acte d’inauguració del curs acadèmica a l’ETSEIB 
25-10-12 Acte de presentació de la moto i l’equip de Moto Student de l’Escola i 

celebració del 1r lloc a la competició del 2012 MS (Alcañiz) 
25-10-12 Acte d’inauguració de l’Aula Rapid Prototyping, Fundació CIM-ETSEIB 
15-11-12 Conferència del professor Carles Riba: “Recursos energètics i crisi, la fi de 200 

anys irrepetibles” 
29-11-12 Conferència “Introducción a la compatibilidad electromagnética en 

automoción”, organitzada per STA 
7-3-13 Conferència “Diseño y conducción de un coche de competición”, organitzada 

per STA, amb el suport de SEAT SPORT 
 
Relacions externes: 
2 i 3-10-12 Visita de representants holandesos d’Automotive NL  i cursa de cotxes 

elèctrics a Montmeló 
8-10-12 Acte d’inauguració del curs de l’Aula d’Extensió Universitària per a la Gent 

Gran de Les Corts - Est, a la UPC 
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12-3-13 Inauguració de la 23a edició del FÒRUM d’Enginyers 
19-3-13 Inauguració de l’Altre, en la seva 7a edició 
 
Infraestructures: 
Agost 2012 Renovació mobiliari: Aula 0.1 i Seminari F 
  Renovació pissarres: Planta 4 
 Ampliació de les aules informàtiques: 5.5 i 5.7 
Desembre 12 Instal·lació de 3 pantalles auxiliars noves a les aules: 2.5, 4.1 i 9.1 
Gener 2013 Electrificació de l’Aula Capella 
Febrer 2013 Reforç de les reixes de protecció dels sostres de l’edifici H 
Març 2013 Canvi del fals sostre a l’espai que ocupava l’oficina de La Caixa 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la Normativa Acadèmica (Graus, 

Màsters i Titulacions de 1r i 2n cicle). 

Director: informa que durant els darrers exàmens, al gener, hi va haver l’intent de còpia 
organitzada d’una assignatura, mitjançant l’enviament de WhatsApp amb els resultats de 
l’examen. Dos estudiants, que no estaven matriculats a l’ETSEIB,un cop repartit l’enunciat 
del test, van desaparèixer de l’aula. A l’acabar l’examen un grup d’estudiants va informar 
que uns estudiants havien rebut per WhatsApp les respostes de l’examen.  
 
En aplicació de la Normativa Acadèmica, es va acordar aplicar la sanció mínima: 
suspendre’ls l’assignatura per haver participat en una operació organitzada de còpia a tots 
el estudiants implicats. La UPC ha demandat l’Acadèmia Sol, identificada pel número de 
telèfon.  
 
El procés de còpia es va iniciar amb dos estudiants que no eren de l’Escola perquè fins ara 
no s’identificaven els estudiants abans d’entrar a l’aula, cosa que ara es contempla a 
l’apartat 3.2. 
 
Els apartats 3.3 i 3.4 concreten la impossibilitat de treure l’enunciat o papers d’examen de 
l’aula. 
 
El 3.5 limita l’ús d’aparells i els no siguin necessaris per a l’examen que es dipositin a un 
espai específica de l’aula. 
 
El 3.6 penalitza l’incompliment d’aquests apartats. 
 
S’ha indagat la possibilitat d’instal·lació d’inhibidors de freqüència a l’aula, però el Ministeri 
no autoritza l’ús de inhibidors a particulars. 
 
La Comissió Acadèmica i la Comissió Permanent han informat favorablement aquestes 
modificacions. 
 
1r torn d’intervencions: 
 
S. Manich: se n’alegra que es reforcin aquestes mesures contra actuacions d’acadèmies 
que intervenen els treballs que presenten els estudiants però que han elaborat altres 
persones. És la bona direcció. 
 
A. González: també està d’acord en la Normativa. Caldrà definir el procés com ara on es 
deixen les coses, que passarà amb els que arriben tard. Apel·la al PDI perquè no caiguin en 
una interpretació dura i exagerada d’aquesta Normativa. 
 
J. Salud: dubta que amb 10 minuts d’antelació sigui suficient per a assignatures amb molts 
estudiants com les de 1r curs i un professor per aula. Els exàmens amb dues parts, 
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pregunta si també s’haurà de controlar l’accés a la segona part. Creu que no serà fàcil de 
gestionar, tot i que estar-hi d’acord. 
 
Director: el qui arribi tard se li aplica la normativa genèrica de la UPC que fixa el límit 
màxim, que no s’ha modificat i no se li afegeix al temps. 
 
En l’aplicació de la normativa es dóna per suposat el sentit comú del PDI. 
 
Potser 10 minuts per accedir a l’aula d’examen potser no siguin suficients al principi, s’ha 
d’agafar l’hàbit; igual que el fet de deixar les coses, també la pràctica acabarà implantant 
una certa dinàmica. 
 
A la segona part de la prova es pot no fer el control a l’accedir l’aula. 
 
2n torn d’intervencions: 
 
M. Casanellas: proposa de posar rellotge a les aules per evitar que vulguin utilitzar el 
mòbil per consultar l’hora. 
 
X. Tort-Martorell: la Normativa UPC permet una solució més radical: si el fet ho mereix, 
que la pena sigui la màxima i no complicar-se amb Normatives difícils d’acomplir. 
 
J. Ferrer: està d’acord amb la proposta i el sentit comú. Suggereix que tots els fulls de 
paper tinguin el nom de l’estudiant i així no és fàcil que circulin. 
 
E. Lupón: fa dos comentaris: 

o De cara als exàmens finals no hi ha d’haver massa problemes amb el temps, però 
amb els parcials el temps entre exàmens és molt just. Seria bo intentar separar més 
els exàmens, potser ½ hora. 

o Punt de vista tècnic: utilitzar detectors. Pregunta si la Direcció ha pres alguna 
resolució en aquest sentit. 

X. Bohigas: proposa al punt 3.6 substituir serà avaluat amb un 0, per podrà ser avaluat 
amb un 0. 
 
L. Pérez: està d’acord amb el punt 3.6 i amb el 3.7 però si no es modifica és difícil de 
controlar o corregir faltes. Aquesta còpia no és la més habitual, la majoria són els de 
sempre: copiar d’un company. La Normativa Acadèmica es volia que fos curta i ara s’està 
allargant, però falten temes com els enunciats dels exàmens. 
 
Director: pren nota d’estudiar instal·lar rellotges a les aules. 
 
Més durs: la Normativa Acadèmica ho permet però sembla més raonable deixar-ho com 
està. La resta no està exclòs. 
 
Posar el nom de l’estudiant als fulls d’examen sembla raonable. 
Substituir serà per podrà ser: l’aplicació final sempre serà del professor i amb mecanismes 
correctors com ara instància al director. És un recolzament al que diu el professor. 
 
15 minuts entre exàmens és just. Es tindrà en compte en les properes convocatòries. 
 
Detectors: s’està estudiant, estem recollint informació. 
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Es procedeix a la votació: 
 
Assistents:  101 
Vots a favor    88 
Vots en contra     1 
Abstencions    12 
 
La Junta d’Escola aprova, per majoria, la modificació de la Normativa Acadèmica 
(Graus, Màsters i Titulacions de 1r i 2n cicle). 
 
4. Aprovació, si s’escau, d’un acord sobre la reparació dels sostres de l’Escola 

El director presenta el document de l’Acord, indicant que no és un problema urgent però sí 
de prioritat. 
 
1r torn d’intervencions: 
 
M. Mascaró: a la Comissió Permanent es va dir que durant 30 anys havíem estat tranquils 
però es van veure fotos mostrant que des del 2000 havien caigut trossos de sostre; signes 
evidents n’hi havia però es van passar les responsabilitats d’uns als altres.  
 
Està a favor de la solució definitiva. Però vol posar de manifest que, per seguretat de les 
persones, s’hauria d’haver resolt abans perquè se sabia. 
 
Director: està d’acord amb la prioritat. La solució definitiva s’ha de planificar i programar 
molt bé abans d’aplicar-la. Aquesta última actuació d’emergència s’ha fet en un temps molt 
curt i eficientment. En cada moment, segons les disponibilitats, s s’ha aplicat la solució que 
es podia. Si durant molts anys no s’ha fet res és perquè no semblava tant greu. Més que 
mirar enrere s’ha d’assegurar els nivells màxims de seguretat i encarar la solució definitiva 
que es proposa aquí. 
 
La Junta d’Escola aprova, per consens, l’Acord sobre la reparació dels sobres de 
l’Escola. 
 
5. Presentació del nou Reglament de l’ETSEIB. 

El director informa que es va presenta el nou Reglament de l’ETSEIB a la Comissió 
Permanent el 21 de març de 2013, la qual va fer propostes de modificacions, algunes de les 
quals s’han inclòs en aquesta darrera versió. Atès que l’ha d’aprovar la Junta d’Escola, 
proposa un calendari de presentació d’esmenes i una propera Junta per al 25-4-13 per a la 
seva aprovació definitiva, si s’escau. 
 
1r torn d’intervencions: 
 
J. Ferrer: proposa avançar una setmana el calendari de presentació d’esmenes. 
 
A. Corominas: cal revisar la definició dels membres PDI-A de la Junta d’Escola, Comissió 
Permanent i la resta de Comissions. 
 
J. Agulló: en la relació de Comissions consultives o deliberants no hi apareix la Comissió 
Acadèmica, que sí que apareix entre les actuals. Avui s’ha dit que la nova Comissió 
d’Avaluació  Acadèmica i Qualitat recull les funcions de la Comissió Acadèmica actual. 
 
Amb això se’m presenta un dubte sobre qui tindrà la responsabilitat de vetllar per la qualitat 
docent en les assignatures de l’Escola. 
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Podria passar que una assignatura fos impartida amb una notable manca de qualitat. Qui 
tindria la responsabilitat de resoldre-ho? 
 
I això no és tan hipotètic. Fa més d’un any i mig que vinc denunciant: 

• a la Direcció 
• a la Comissió Permanent 
• i a la Comissió Acadèmica 

la manifesta incompetència d’un equip docent. Equip que planteja exàmens amb errors 
conceptuals molt greus tant en els enunciats com en les resolucions que publica. Errors que 
queden recollits, juntament amb els d’altres exercicis, en el material docent penjat a 
Atenea. 
 
Amb això es perjudica directament l’estudiantat que, a més de rebre un material docent 
mancat de qualitat, es pot veure perjudicat injustament en la qualificació que obté en els 
exàmens. 
 
Ha passat un any i mig i el problema no s’ha resolt. 
 
La Comissió Acadèmica ho va anar deixant de banda perquè opinava que els seus membres 
tenien poca formació en la matèria d’aquella assignatura –cosa previsible en una  comissió 
on només hi ha 8 membres que pertanyen al professorat–. Finalment, en la reunió del 
passat març va prendre l’acord de demanar al responsable d’aquella assignatura una rèplica 
a les meves objeccions. I de moment això és tot. No se sap encara què en farà de la rèplica. 
 
Tampoc no se’m va comunicar que m’adrecés a l’actual Comissió d’Avaluació Acadèmica i de 
Qualitat. 
 
En un moment de canvi tan radical en les titulacions com tenim ara, caldria un mecanisme 
efectiu per resoldre casos com aquest. Els Graus de l’Escola podrien no viure del prestigi 
que havia tingut l’Escola en la titulació d’Enginyeria Industrial.  
 
Ho serà la Comissió d’Avaluació Acadèmica i Qualitat aquest mecanisme? 
 
M. Mascaró: el calendari no es pot avançar perquè hi ha exàmens parcials, demana 
allargar el termini per poder presentar esmenes. 
 
Director: d’acord en ampliar el termini de presentació d’esmenes fins el 22-4-13. 
 
En relació a la intervenció de J. Agulló informa que les competències de la Comissió 
Acadèmica les assumirà la Comissió d’Avaluació Acadèmica i Qualitat. 
 
A continuació el director informa que els punts 6,7 i 8 de l’Ordre del dia s’han inclòs a 
petició d’un grup de membres de la Junta d’Escola, d’acord amb l’article 22 del Reglament. 
 
6. Suspensió de tota activitat d’avaluació acadèmica el 17-4-13, amb motiu de la 
convocatòria de Vaga. 
 
J. Roca: informa que, atès que l’Assembla del dia anterior, no va programar mobilitzacions 
arrel dels acomiadaments, proposen retirar aquest punt de l’Ordre del dia i demana que el 
professorat informi sobre el tema a les classes. 
 
7. Aprovació, si s’escau, del manifest al rebuig dels acomiadaments a la UPC. 

A. Guasch: presenta el document, en el qual es recull la situació actual dels 
acomiadaments. 
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Director: informa que a l’Escola hi ha 5 interins afectats que ja han rebut la carta 
d’acomiadament. La Direcció recolza la proposta ja que es tracta de persones que porten 
molts anys a l’Escola, amb molta experiència i completament integrades a les seves àrees 
de treball i de molta vàlua. 
 
Els 5 membres del PAS, interins, llegeixen un comunicat que s’adjunta com Annex V 
 
Intervenen: Ll. Pérez, M. Mascaró, A. Corominas, A. González, M. González, I. Buj: 

o Ja n’hi ha prou de retallar per baix. La Universitat funcionarà millor amb menys 
càrrecs, gabinets... 

o Suport al text. Els acomiadaments no són la solució. 
o Són el resultat de l’Acord signat pel Rector, el President del Consell Social, Sr. 

Boixareu i la Generalitat. També inclou un pla de Viabilitat. 
o Poca participació de professorat a l’Assemblea 
o Poc recolzament a propostes de l’estudiantat 
o No recolzament al Catàleg de llocs de treball 

La Junta d’Escola aprova, per consens, el manifest al rebuig dels acomiadaments a 
la UPC 
 
8. Aprovació, si s’escau, de la petició de dimissió del rector de la UPC. 
 
M. Mascaró: presenta aquesta petició perquè pensen que l’Equip Rectoral no ha fet bé la 
seva feina. Recorda la recollida de signatures promoguda per l’estudiantat, entre els 
membres del Claustre, amb nombrosa participació, demanant un Claustre Extraordinari per 
demanar eleccions anticipades, cosa que ara es demana a la Junta d’Escola d’incorporar al 
text proposat. 
 
1r torn d’intervencions: 
 
J. Casal: no està d’acord. El rector és responsable de la situació que està passant la 
Universitat, és responsable de les decisions que ha pres, però no de totes les situacions 
actuals, lligades amb la situació deficitària que va trobar quan va prendre possessió i amb la 
del país. 
 
Ll. Pérez: el rector no és l’únic responsable però des que va prendre possessió està 
prenent decisions notablement equivocades. Passant a ser la UPC la pitjor Universitat 
pública catalana. Abocant milions al Campus del Besòs. Per això s’ha de demanar la 
dimissió. 
 
A.Corominas: actualment s’ha de veure què canvia a la UPC i intentar que el que passa a 
dins no agreugi els problemes de deteriorament del funcionament democràtic: convocatòria 
tardana del Claustre; aquests òrgans, ara en funcions, prenen decisions molt importants 
amb calendari molt ajustat, com ara el pressupost. 
 
La situació és difícil i hauria de ser una Universitat unida darrere el seu rector. Però en canvi 
és una Universitat dividida i necessita un canvi de situació. 
 
J. Ferrer: vol fer dos comentaris: 

o Recorda les seves crítiques al comportament del rector 
o Poden haver opinions contràries però amb un mínim respecte de les normes 

democràtiques i respecte a les peticions presentades: Convocatòria del Claustre 

Director: proposa un nou redactat de l’Acord en el qual es demani la convocatòria 
anticipada d’eleccions, en lloc de la dimissió del rector. 
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Es procedeix a la votació, amb urna, amb el text que consta al document Annex V. 
 
Assistents:   104 
Vots emesos:  101 
SI:     88 
NO:     10 
Blanc:       3 
 
La Junta d’Escola aprova, per majoria, la petició de la convocatòria anticipada 
d’eleccions a rector de la UPC. 
 
9. Altres temes. 

No n’hi ha 
 
10.Torn obert d’intervencions. 
 
E. Lupón: pregunta sobre l’organització departamental a la UPC. 
 
Director: no disposa d’informació en primera mà perquè no s’ha reunit amb el vicerector. A 
l’àmbit Industrial es pot plantejar: 2 departaments transversals que podrien ser 
Matemàtiques i Física i uns 6 departaments de l’àmbit industrial. 
 
J. Agulló: el 18 de març vaig tenir coneixement de la desmatriculació d’un estudiant de 
l’optativa Ampliació de Mecànica perquè el quadrimestre de tardor ja n’havia fet una 
d’optativa. 
 
En el seu cas no hi havia cap conflicte amb les dates d'examen, de manera que podia seguir 
perfectament l'assignatura. 
 
Ho vaig comunicar a dues persones de l’equip de Direcció de l’Escola, les quals em van dir 
es tractava d’un error d’interpretació de la normativa per part del personal del SIAE. Que ja 
havien fet enrere les desmatriculacions i que ho comunicarien per escrit als afectats. 

Ahir el mateix estudiant em va comunicar que la seva desmatriculació no havia estat tirada 
enrere i que el SIAE es mostrava inflexible. 

No acabo d'entendre l'actitud de l'Escola en aquest cas. Crec que un estudiant hauria de 
poder afegir al seu expedient tot el que amb el seu esforç pot aconseguir de l'Escola. Quin 
mal hi ha que en l'expedient d'un estudiant hi figurin assignatures addicionals a les 
exigibles, si això el prepara millor per al seu futur professional? 
 
N. Cònsul: alguns estudiants han matriculat més d’una assignatura optativa, quan ja tenien 
els crèdits optatius de 2n del Grau aprovats. El sistema operatiu Prisma no ho va detectar. 
Ja s’han resolt tots els casos, excepte el d’un estudiant que va renunciar.  
 
Es procedeix a la lectura del Comunicat d’Acords i, sense més temes a tractar, s’aixeca la 
sessió a les 15,10 h. 
 
Vist i Plau 
El Director      La Secretària Acadèmica 
 
 
 
 
Francesc Roure Fernández    Mª Cinta Solé Besalduch  
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JUNTA D’ESCOLA 2012/13. Assistents: 4-4-13 
 
MEMBRES NATS. EQUIP DIRECTIU 
 
ROURE FERNÁNDEZ, Francesc Director 
SOLÉ BESALDUCH, Mª Cinta Secretària Acadèmica 
CÓNSUL PORRAS, Neus  Sotsdirectora 
CREMADES OLIVER, Lázaro  Sotsdirector 
GIMÉNEZ IZQUIERDO, Javier Sotsdirector  
MARTÍNEZ COSTA, M. Carme Sotsdirectora 
PUIG PLA, Carles   Sotsdirector 
RODRÍGUEZ MONTAÑÉS, Rosa Sotsdirectora 
SANTOS LÓPEZ, M. Antónia de los Sotsdirectora 
SOLANO ALBAJES, Lluís  Sotsdirector 
ROYO PORTA, Mai   Cap dels Serveis Administratius 
URPÍ GARRIGA, Lourdes  Sotsdirectora  
 
PERSONAL DOCENT I INVESTIGADOR FUNCIONARI DOCTOR: 
 
AGULLÓ BATLLE, Joaquim 
BALDOMÀ BARRACA, Inmaculada 
BASAÑEZ VILLALUENGA, Luís 
BERMÚDEZ HERMIDA, Marta Mª 
BOHIGAS JANOHER, Xavier 
BORDONAU FARRERONS, Josep 
BOSCH TOUS, Ricard 
CADENATO MATIA, Ana 
CASAL FÀBREGA, Joaquim 
CLOTET JUAN, Josep 
COMPTA CREUS, Albert 
COROMINAS SUBIAS, Albert 
COVES MORENO, Anna Maria 
FARRAN MARSÀ, Adriana 
FERRER LLOP, Josep 
GARCIA ALMIRALL, Ignasi 
GARCÍA ÁLVAREZ, Montserrat 
GINEBRA MOLINS, Maria Pau 
GONZÁLEZ BENÍTEZ, Margarita 
GRIÑÓ CUBERO, Roberto 
GUTIÉRREZ SERRÉS, Pere 
JOAN ARINYO, Robert 
JORDI NEBOT, Lluïsa 
LLANES PITARCH, Luís 

LUPON ROSÉS, Emilio José 
LUSA GARCIA, Amaia 
MAGRET PLANAS, M. Dolors 
MANICH BOU, Salvador 
MARTÍNEZ MARTÍNEZ, Maria Rosario 
MASPOCH RULDUÀ, Mª Lluïsa 
MATEO DOLL, Manel 
MATEO GARCÍA, Antonio 
MONTSERRAT JORDÀ, Josep 
MORANCHO LLENA, Josep Maria 
MORENO EGUÍLAZ, Juan  Manuel 
PEDRA DURAN, Joaquin 
PÉREZ VIDAL, Lluís 
PLANAS CUCHÍ, Eulalia 
PRETEL SÁNCHEZ, Mª del Carmen  
RAMIS JUAN, Xavier 
ROSELL GRATACÒS, Jan 
SALLA TARRAGÓ, Josep M. 
SALUD PUIG, Josep 
SOTO RIERA, Antoni 
TORT-MARTORELL LLAMBRÉS, Xavier 
VILAPLANA PASTÓ, Josep 
VILLANUEVA CASTELLTORT, Jordi 
VIVANCOS CALVET, Joan 

 
PERSONAL DOCENT I INVESTIGADOR NO FUNCIONARI O NO DOCTOR: 
 
BONADA BO, Jordi 
BUJ CORRAL, Irene 
CALVET PUIG, M. Dolors 
CASAFONT RIBERA, Miquel 
CASANELLAS RIUS, Marta 
CUERVA CONTRERAS, Eva 
FERRER MARTÍ, Laia 

JIMENEZ PIQUÉ, Emilio 
PACHÁ ANDÚJAR, Juan Ramón 
PASTOR ARTIGUES, Ma. Magdalena 
PASTOR FERRER, Elsa 
PEÑA CARRERA, Marta 
PONS POBLET, Josep Ma. 
SANTANA PEREZ, Orlando 
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PERSONAL D’ADMINISTRACIÓ I SERVEIS: 
 
ALONSO CORTINA, Laia 
ANGLADA CANTARELL, Margarita 
CASAMOR FUSTER, Assumpta 

MARTÍNEZ MOROTE, Aurora 
ORIOL GORJÓN, Carlos 
OTERO GREINER, Diana 

 
 
ESTUDIANTAT: 
ALORDA ARROM, Miguel 
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SORT GARCÍA, Jordi 
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